
Møtereferat
Hamarøy kommune

Utvalg: Hamarøy ungdomsråd 
Når: 30.11.21 kl. 12.00 – 13.30 

Møtested:       Skogheim      
Tilstede: Drag skole:  Ida Knutsen og Victoria Kalvåg.    

Innhavet skole:  Annie Wist 
Oppeid:  Ingvill Nedregård og Vilja Eriksen   
Knut hamsun vg.: Dina Saman Mohammed.   

Andre:  Hilde Fredheim, kulturleder, Hamarøy  kommune og Steinar Pleim Johansen, Salten 
kultursamarbeid for Bodø 2024. 
Meldt forfall: Jonathan Hind, KHV. Thor Mørkhagen innkalt som vara, meldt forfall. 
Annie Wisth, Innhavet.  Julie Finvik Jensen, Oppeid.  Linda Blair Mørkhagen og Jonatan Hind, KH vg.   
_______________________________________________________________________________

Referat: 

Godkjenning av referat fra Ungdområdets møte 11.11.21:  Ja, godkjennes. 

AGENDA: 

Sak 35/21 Møteform og møteplan
VEDTAK:  
Neste møte blir i midten av januar 2022. 
Ungdomsrådet mener en bør ha møte om lag en gang pr måned. 
Ungdomsrådet må selv også melde opp saker tl møtene. 

Sak 36/21  Ungdomsarbeid. 
Orientering og dialog med skolehelsetjenesten ved Linda Sandnes ; 
Saken utsettes tl møte i januar.   Da vil også den nye kulturarbeideren møte; Trine S. Ediassen.  

TEMA:   Europeisk kulturhovedstad Bodø 2024/  Salten i Bodø 2024
Steinar Pleim Johansen, prosjektleder i Salten kultursamarbeid.  

Steinar gav en redegjørelse for prosjektet Europeisk kulturhovedstad 2024.  

Hva er kultur:  Tradisjon, musikk, festval, konsert, teater, dans, gaming, «Vi e her», 
alt det vi dyrker i lag – i fellesskap. 

Tre tema:   Art of Nature  --  Fish og Ships – Transiton   

Målet tl Bodø 2024:  Endre samfunnet tl noe bedre ved hjelp av kultur. 

Hvordan vil vi utvikle Hamarøy og Salten:  
Møteplasser.  En plass å henge.   
Flere idretter på Drag eks. Innebandy. 



Videregående skole:  Det skulle vært mulighet for å velge fere linjer på Knut Hamsun vg. 

Kahoot:    Hva kan kultur være?   Osv.   Det ble kjørt en kahoot for Ungdomsrådet.    

Forslag tl Salten kultursamarbeid:  Felles møte/konferanse med alle ungdomsråd i Salten kan være 
aktuelt. Ungdomsrådet er positv tl dette. 
Jobbe for å øke kompetansen for dem som driver ungdomsråd og for alle medlemmene av 
ungdomsråd.       
  

Ref. Hilde Fredheim  


